
 

 

Bij onze fractie zijn de afgelopen tijd diverse geluiden binnengekomen over het zonnepark 
aan de zuidkant van Leeuwarden, tussen de Drachtsterweg en de Wâldwei. Hierop volgend 
hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Wat is de opbrengst van dit zonnepark tussen 2022 en nu?  
2. Is de opbrengst teruggelopen? Zo ja, wat kan de oorzaak hiervan zijn? 
3. Wij hebben signalen ontvangen dat de zonnepanelen ontkoppeld zijn. Klopt dit? Zo 

ja, wat is hiervan de reden? Is er nog verandering te verwachten, zoals vervanging of 
ontruiming? Zijn er andere of vervangende activiteiten gepland? Zo nee, waarom 
niet? 

4. Er komen de laatste maanden steeds vaker berichten in de media dat eigenaren van 
zonnepanelen moeten gaan betalen over het teveel terug geleverde stroom aan het 
net.  

Gelden deze regels ook voor het zonnepark aan de zuidkant van Leeuwarden?  

5. Tegenwoordig zijn er veel zonnepanelen in de gemeente Leeuwarden. Weilanden en 
daken liggen er vol mee. Bij zonnige dagen kan dit zorgen voor overbelasting van het 
elektriciteitsnet (netcongestie). Wat voor belasting heeft dit zonnepark op het 
elektriciteitsnet? 

6. Bij de aanleg van dit zonnepark heeft de raad specifiek aandacht gevraagd voor de 
bodemkwaliteit. Toegezegd is toen dat hier monitoring op zou plaatsvinden. Zijn 
hiervan al resultaten?  

 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nanne Nyp 
Fractieassistent LIJST058 
 


